
Forslag til årsmøtet i Østre Helland Båthavn SA april 2018 

 

Vi som hytteeiere på Helland har organisert de nødvendige fellestjenestene i 2 selskaper. 

Ett som driver båthavna, og ett som driver det nye vann- og avløpsanlegget, samt drift av bom, 

internveier og annet. 

Disse to selskapene betjener de samme hytteeierne. 

Selskapene skal ha hvert sitt årsmøte, hvert sitt styre, føre hver sine regnskaper, holde styr på hver 

sine vedtekter osv.   Dette er arbeidskrevende og vi må til enhver tid stable på bena dobbelt sett med 

styre- og varamedlemmer, revisorer og valgkomiteer (og de har det etter hvert stritt). 

Mitt forslag er som følger: 

Årsmøtet gir styret i oppgave, i samarbeid med styret i Vannverket, og se på mulighetene for å 

samordne alt dette i ett selskap. 

Se på hvilke fordeler dette vil gi, men også de utfordringene det vil skape. 

Og å komme tilbake til årsmøtet i 2019 og legge frem et forslag som årsmøtet kan ta stilling til. 

 

Helland, 07.03.2018 

Stein Bjørberg 

Mob. 905 25 794 


